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جانشین زاکانی در شهرداری تهران 
مشخص شد

مهدی منوری مشاور و مدیرکل حوزه شهردار 
به عنوان جانشین زاکانی در شهرداری معرفی 

شد.
به گزارش خبرآنلاین، علیرضا زاکانی شهردار 
در  حضور  جهت  مرخصی   ایام  برای  تهران 
انتخابات ریاست جمهوری چهاردهم طی نامه  ای 
مهدی  تهران  شهر  شورای  رئیس  به  خطاب 
چمران، مهدی منوری مشاور و مدیرکل حوزه 
شهردار را به عنوان مسئول هماهنگی و پیگیری 
به  کرد.  معرفی  تهران  شهری  مدیریت  امور 
زاکانی  گزارش فارس، چند روز پیش، علیرضا 
شهردار تهران در مورد مرخصی و آغاز فعالیت 
انتخاباتی خود و تیم همراه در جمع خبرنگاران 
انتخابات  به دلیل موضوع  بود که  اعلام کرده 
ریاست جمهوری از فردا صبح مرخصی می گیرم.

از سوی روابط عمومی سازمان غذا و دارو؛
اسامی محصولات آرایشی و 
بهداشتی غیرمجاز اعلام شد

اسامی،  دارو  و  غذا  سازمان  عمومی  روابط 
اسامی فرآورده های آرایشی و بهداشتی غیرمجاز 

را اعلام کرد.
عمومی  روابط  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
پودر  کرم  کرد:  اعلام  دارو  و  غذا  سازمان 
نام تجاری  با   foundation Truly MATTE

Pierre cardin غیر مجاز است.
)مایع  خانگی  شوینده  محصولات  همچنین 
ظرفشویی، مایع دستشویی، مایع لباسشویی( 

با نام تجاری حبیبی HABIBI غیر مجاز است.
روابط عمومی سازمان غذا و دارو با اعلام اینکه 
سیاست های پایش در سطح عرضه، نظارت ها با 
شدت بیشتری ادامه خواهند یافت از کسانی که 
محصولات نامبرده را مشاهده می کنند خواست 
روابط عمومی سازمان غذا و دارو، معاونت های 
غذا و داروی دانشگاه های علوم پزشکی سراسر 
کشور یا نیروی انتظامی را مطلع سازند تا نسبت 

به جمع آوری آنها اقدام شود.

تولید داخلی حدود ۷۰ میلیون 
قوطی شیرخشک معمولی در 

سال گذشته
و  سنتی  طبیعی،  فراورده های  امور  مدیرکل 
مکمل سازمان غذا و دارو گفت: میزان تامین کل 
شیرخشک رگولار )معمولی( در سال گذشته به ۷۰ 
میلیون قوطی رسید که بیشتر آن از محل تولید 

داخل بود.
اظهار  رستمی  علیرضا  دکتر  ایسنا،  گزارش  به 
کرد: میزان تامین کل شیرخشک معمولی در سال 
گذشته ۷۰ میلیون قوطی بود که به صورت میانگین 
ماهانه به ۵.۸ میلیون قوطی می رسید که البته در 

دو ماهه پایانی سال روند صعودی داشته است.
وی در مورد تامین شیرخشک رژیمی نیز گفت: 
سال گذشته ۱۰ و نیم میلیون قوطی شیرخشک 

رژیمی نیز تامین شد.
و  سنتی  طبیعی،  فراورده های  امور  مدیرکل 
مکمل سازمان غذا و دارو عنوان کرد: میزان تامین 
کل شیرخشک متابولیک در سال گذشته به یک 
میلیون و ۲۰۰ هزار قوطی رسید. بنابر اعلام سازمان 
غذا و دارو، وی خاطر نشان کرد: سازمان غذا و 
دارو تاکنون ۳ فراخوان ملی برای تولید شیرخشک 
های متابولیک صادر کرده و از توسعه سهم تولید 
داخل آنها حمایت ویژه می کند. به گفته وی، میزان 
تامین همه انواع شیرخشک تولیدی و وارداتی در 

سال گذشته به ۸۲ میلیون قوطی رسید.
رستمی از تخصیص ارز کافی در سال جاری برای 
کرد  امیدواری  ابراز  و  داد  خبر  شیرخشک  تولید 
که در سال جاری مشکلات تامین شیرخشک به 

حداقل خواهد رسید.

آخرین وضعیت حل مشکل ناوگان 
اتوبوسرانی در تهران

۱۰۰ دستگاه اتوبوس اضافه شد

عمومی  نقل  و  حمل  ناوگان  فرسودگی 
مشکلاتی را برای شهروندان ایجاد کرده است 
مشکل  حل  وضعیت  آخرین  گزارش  این  که 

ناوگان اتوبوسرانی در تهران را بررسی کردیم.
باشگاه  اجتماعی  خبرنگار  گزارش  به 
خبرنگاران جوان، چندی پیش محسن هرمزی 
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران 
در خبری اعلام کرد که تعداد ۷ هزار اتوبوس 
است  نیاز  تهران  در  شهروندان  تردد  برای 
درحالیکه اکنون دو هزار و ۱۶۷ دستگاه اتوبوس 

در خطوط مشغول خدمت رسانی هستند.  
جمعیتی  انبوه  به  توجه  با  تهران  کلانشهر 
نقلیه  وسایل  نیازمند  داده  جای  خود  در  که 
عمومی متناسب برای عبور و مرور شهروندان 
است و مدیریت شهری تصمیم گرفت از طریق 
داخلی  تولیدکنندگان  با  همکاری  و  واردات 
کمبود پایتخت را در حوزه اتوبوس برطرف کند.
باتوجه به کمبودی که در پایتخت احساس 
می شد دو مسیر پیش روی شهرداری برای رفع 
اتوبوس ها  داخلی  تولید  و  واردات  کمبود  این 

بودند.
واحد  شرکت  مدیرعامل  علیزاده  مهدی 
اتوبوسرانی با اشاره به اینکه قرار است تعدادی 
اتوبوس به ناوگان حمل و نقل عمومی اضافه 
دستگاه   ۵۰۰ و  هزار   ۲ تعداد  گفت:  شود 
اتوبوس را با شرکت های داخلی و تعداد ۲ هزار 
و ۵۰۰ دستگاه دیگر با شرکت های چینی قرار 

داد شده است.  
این  به  نیز  اتوبوس  داخلی  تولیدکنندگان 
آمادگی  اعلام  و  داده  نشان  تمایل  موضوع 
از  یکی  مدیرعامل  که  طوری  به  کردند 
مورد  این  در  اتوبوس  تولیدکننده  شرکت های 
گفته درسال های گذشته کسی از ما اتوبوس 
کاری  دو شیفت  در  اینکه  امکان  اما  نخرید، 

فعالیت کنیم را داریم. 
وی در صحبت هایش ضمن اشاره به اینکه 
پرداخت به موقع می تواند ضامن افزایش تولید 
حدود   ۱۴۰۳ سال  در  می توانیم  گفت:  باشد 
هزار و ۷۰۰ دستگاه اتوبوس جدید تولید کنیم.

همچنین مدیرعامل سابق ایران خودرو دیزل 
هزار   ۳ تولید  زیرساخت های  اینکه  بیان  با 
دستگاه اتوبوس دیزلی به صورت سالانه فراهم 
شده است گفت: ظرفیت تولید اتوبوس برقی 
به تعداد هزار دستگاه در داخل کشور فراهم 

شده است.
 پس از گذشت حدود دوماه و نیم از سال 
جدید همزمان با صدوبیست وهفتمین پویش 
علیزاده  مهدی  تهران،  شهرداری  امیدوافتخار 
از ورود ۱۰۰ دستگاه اتوبوس نو به ناوگان این 

شرکت خبر داد. 
قرارداد های  محل  از  که  اتوبوس ها  این 
منعقد شده با خودروسازان داخلی خریداری 
شده است، تک کابین بوده که با برنامه ریزی 
و  اولیه  انجام مقدمات  از  گرفته پس  صورت 
نصب تجهیزات لازم، در خطوط پهنه شرقی و 
جنوب تهران به مردم خدمت رسانی می کنند. 
علی رغم اینکه در دو سال و نیم گذشته ۹۴۰ 
به  دستگاه   ۴۵۶ و  نوسازی  اتوبوس  دستگاه 
طور کامل بازسازی شده اند، نیاز تهران هنوز 
مرتفع نشده و چالش کمبود اتوبوس همچنان 

پابرجاست. 
صحبت هایش  در  علیزاده  که  طور  همان 
دستگاه های  خرید  بر  علاوه  می کند  اشاره 
تهران،  شهر  ناوگان  نوسازی  برای  جدید 
به  نیز  فعال  اتوبوس های  اورهال  و  تعمیرات 
پیش  و  است  انجام  حال  در  مستمر  صورت 
بینی می شود با تحقق قرارداد های بسته شده 
برای خرید اتوبوس های جدید، تحول بزرگی در 
ناوگان اتوبوسرانی و حمل و نقل شهر تهران 

اتفاق بیفتد.
در  عمومی  نقل  و  حمل  ناوگان  نوسازی 
بهبود کیفیت زندگی  به  اینکه  تهران علاوه بر 
شهروندان کمک می کند برای مبارزه با مشکل 

آلودگی هوا و ترافیک نیز اثرات بسیاری دارد.

زمان زیادی به برگزاری انتخابات ریاست جمهوری 
زودهنگام ایران نمانده است. طی دو روز گذشته 
از طرف شورای  تایید صلاحیت شده ها  لیست  که 
میزان  کشف  برای  گمانه زنی  شد  اعلام  نگهبان 

محبوبیت هر یک از کاندیداها آغاز شده است.
نامزدهای  تبلیغاتی  برنامه  اولین  شب  دوشنبه 
حضور  با  نیز  ریاست جمهوری  دوره  چهاردهمین 
انتخابات  نامزدهای  از  یکی  پزشکیان  مسعود 
ریاست جمهوری از رسانه ملی پخش شد. همچنین 
شاهد  مردم  تیرماه   ۵ تا  خرداد   ۲۸ از  است  قرار 
تلویزیونی  برنامه  یک  در  کاندیداها  مناظره های 

باشند.
اما نکته مهم این است که آیا باز هم کاندیداها 
سعی می کنند در برنامه های تلویزیونی وعده هایی 
بدهند که می دانند اجرایی کردن شان بدون در نظر 
جامعه  زیرساخت های  و  شرایط  امکانات،  گرفتن 

امکان پذیر نیست؟
برای  برنامه هایی  چه  انتخاباتی  نامزدهای  اینکه 
یک  دارند  دولت  بر  خود  ریاست  چهارساله  دوره 
طرف ماجراست و اینکه تا چه میزان می توانند به 
این برنامه ها و وعده ها عمل کنند مساله ای است 
که تا وارد گود نشوند نمی توان به آن پاسخ دقیقی 
به  افراد  این  شده  که  هم  بار  یک  اگر  شاید  داد. 
جای اینکه برنامه های خود را در خلوت یا با حضور 
به  هم  نگاهی  بنویسند  معتمدشان  کارشناسان 
شناخت  بیندازند؛  مردم  اولویت های  و  دغدغه ها 
اولویت های مردم قطعاً می تواند در پیشبرد اهدافی 
باشد.  موثر  بسیار  می کنند  تعیین  خود  برای  که 
طی سال های گذشته یکی از مشکلاتی که همیشه 
اولویت های  تفاوت  داشته  سروکار  آن  با  جامعه 

مردم و مسئولان بوده است.
قضاوت بی طرفانه از شرایط جامعه

یکی از مواردی که باید مد نظر قرار گیرد قبول 
کاستی های موجود در جامعه است. اینکه بخواهیم 
نگاهی جانب گیرانه داشته باشیم و بگوییم همه چیز 
یا بد مطلق است یا خوب مطلق درست نیست. باید 
قبول کنیم یکسری اشکالات در نحوه اداره جامعه و 
برخورد با علت ها و معلول های مشکلات اجتماعی 
نمی تواند  دارد. هیچ دولتی  و وجود  وجود داشته 
توانسته  تصدی اش  دوره  تمام  در  که  کند  ادعا 

مشکلات اجتماعی را به صفر برساند.  
علت یابی مهم ترین بخش شناخت آسیب های 

اجتماعی است
مصطفی اقلیما، پدر علم روانکاوی ایران، درباره 
نوع عملکرد رئیس دولت بعدی برای رفع مشکلات و 
کاهش آسیب های اجتماعی به تجارت نیوز می گوید: 
»اکثر آسیب های اجتماعی معلول علتی به نام فقر 
هستند. پس اگر قرار باشد کاری مثبت در زمینه 
رفع این آسیب ها صورت گیرد قبل از هر چیز باید 

برسد.  حداقل  به  جامعه  در  اقتصادی  مشکلات 
در  موجود  مسائل  نباید  ما  که  اینجاست  مساله 
جامعه را از هم تفکیک کنیم، همه چیز زنجیروار به 

هم متصل است.«
بدون  نمی توانیم  مثال  عنوان  »به  می افزاید:  او 
فکر  به  تنها  سیاسی  و  اقتصادی  شرایط  به  توجه 
حل مسائل اجتماعی باشیم، تمام اینها در جایی با 
هم تلاقی پیدا می کنند. همان طور که فقر می تواند 
علت بسیاری از آسیب های اجتماعی باشد در مورد 
مشکلات رفتاری و خشم فروخورده در جامعه هم 
چنین اصلی حاکم است. جوانان باید امکان ابراز 
وجود داشته باشند و به این ترتیب می توانند در 

تعامل با مسئولان گام های مثبتی بردارند.«
اقلیما در ادامه به مساله امیدواری در بین افراد 
جامعه اشاره می کند: »این مساله که افراد بتوانند 
دورنمای واضحی از آینده خود داشته باشند بسیار 
مهم است. ایجاد حس امنیت و امیدواری در افراد 
جامعه تنها از طریق شعار و وعده دادن امکان پذیر 

نیست باید راهکارهای عملی در این زمینه اندیشیده 
شود تا مردم بتوانند تلاش مسئولان را برای بهبود 

وضعیت زندگی شان ببینند و درک کنند.«
شایسته سالاری مهم ترین اصل است

از  دیگری  بخش  در  آسیب شناس  این 
صحبت های خود به مساله شایسته سالاری اشاره 
می کند و توضیح می دهد: »یکی از کارهایی که 
رئیس دولت آینده باید مد نظر قرار دهد بحث 
شایسته سالاری است. به کار گرفتن افراد توانمند 
در زمینه های مختلف و تصدی این افراد بر مشاغل 
به درستی  باعث می شود هدف گذاری ها  حساس 
انجام شود. کسانی باید در مسند شغل های مهم 
قرار بگیرند که توانایی تجزیه و تحلیل مشکلات و 
خواست ها و اولویت های اکثریت جامعه را داشته 

باشند.«
کلی  وعده های  با  »نمی توان  می دهد:  ادامه  او 
مردم را به آینده امیدوار کرد. متاسفانه در شرایط 
کنونی مساله معیشتی یکی از مهم ترین مسائلی 

می کنند  نرم  دست وپنجه  آن  با  مردم  که  است 
شده  انجام  حال  به  تا  که  کارهایی  متاسفانه  و 
نتوانسته گشایش چندانی ایجاد کند. پس توجه به 
همه ارکان و در نظر گرفتن دغدغه اکثریت جامعه 
مساله ای است که رئیس دولت آینده باید به طور 

جدی مد نظر داشته باشد.«
آسیب های اجتماعی؛ ترکیب راهکارهای بلندمدت 

و کوتاه مدت
مصطفی اقلیما در آخر درباره چگونگی عملکرد 
جامعه  در  موجود  مشکلات  رفع  برای  مسئولان 
می گوید: »باید راهکارهای کوتاه مدت و بلندمدت 
با هم ترکیب شوند و همزمان در دستور کار قرار 
آسیبی  مورد  در  وقتی  ما  مثال  عنوان  به  گیرند. 
اجرای  تنها  می کنیم  صحبت  کار  کودکان  مانند 
طرح ضربتی برای جمع آوری این کودکان نمی تواند 
راه حل این معضل باشد بلکه باید در کنار طرح های 
ضربتی برنامه ریزی بلندمدت برای ساماندهی این 

کودکان و رفع مشکلات آنها مد نظر باشد.«

مدیرکل دفتر خدمات تخصصی سازمان بیمه سلامت ایران گفت: 
سهم پرداختی سازمان های بیمه گر پایه در بخش سرپایی و سرپایی 

فوریت های پزشکی )اورژانس( فاقد پرونده معادل ۷۰ درصد است.
محمداسماعیل کاملی در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره سهم 
پرداختی بیمه سلامت در بخش سرپایی و بستری، اظهار داشت: 
سهم پرداختی سازمان های بیمه گر پایه در بخش سرپایی و سرپایی 
فوریت های پزشکی )اورژانس( فاقد پرونده معادل ۷۰ درصد و در 
بخش بستری و بستری فوریت های پزشکی اورژانس( دارای پرونده 

معادل ۹۰ درصد تعرفه دولتی خواهد بود.
وی افزود: سهم پرداختی سازمان بیمه سلامت برای بیمه شدگان 
خدمات  برای  سازمان  آن  پوشش  تحت  درآمدی  اول  دهک  سه 
بستری در مراجعه به مراکز دولتی دانشگاهی به میزان ۱۰۰ درصد 
تعرفه دولتی تعیین شده است. همچنین خود پرداخت )فرانشیز( 
برای دریافت هر گونه خدمات سرپایی )به استثنای دارو( در مراجعه 
به مراکز دولتی دانشگاهی رایگان است و ۱۰۰ درصد تعرفه مربوط به 

طور کامل توسط سازمان مربوطه پرداخت می شود.
کاملی تصریح کرد: در راستای اجرای قانون حمایت از خانواده 
و جوانی جمعیت مصوب ۱۴۰۰، تمامی خدمات سرپایی و بستری 
شیرخواران و کودکان زیر هفت سال و غربالگری نوزادان به استثنای 
داروی سرپایی در مراجعه به مراکز دولتی دانشگاهی رایگان است. 
پایه مکلفند ۱۰۰ درصد تعرفه  اینکه سازمان های بیمه گر  ضمن 
دولتی برای خدمات سرپایی و سرپایی فوریت های پزشکی اورژانس 
و  توانبخشی  و  برداری  تصویر  آزمایشگاه  )ویزیت  معاینه  شامل 
همچنین خدمات بستری و بستری فوریت های پزشکی )اورژانس( 

را پرداخت نمایند.
وی ادامه داد: ما به التفاوت هزینه دارو و ملزومات پزشکی تا 
سقف مورد تعهد سازمان های بیمه گر پایه و همچنین خدمات فاقد 
پوشش که جنبه درمانی دارند خدمات ستاره دار از محل منابع 

تعیین شده در قانون بودجه سالیانه تأمین می شود.
مدیرکل دفتر خدمات تخصصی سازمان بیمه سلامت ایران ادامه 
داد: خود پرداخت )فرانشیز( مددجویان تحت پوشش کمیته امداد 
تحت پوشش سازمان بیمه سلامت و مددجویان سازمان بهزیستی 
و بیمه شدگان روستایی عشایر و ساکنین شهرهای زیر ۲۰ هزار نفر 
در صورت دریافت خدمات بستری و بستری فوریت های پزشکی 
)اورژانس( دارای پرونده در مراکز دولتی در قالب نظام ارجاع صفر 

است.
وی تاکید کرد: ۹۵ درصد هزینه خدمات تحت پوشش بیمه های 
مصرفی  ملزومات  و  تجهیزات  دارو،  قیمت  التفاوت  مابه  و  پایه 
پایه به طور کامل توسط  پزشکی برای موارد تحت پوشش بیمه 
سازمان بیمه سلامت ایران پرداخت می شود، به نحوی که با رعایت 
نظام ارجاع سهم سازمان بیمه سلامت ایران ۹۵ درصد و ۵ درصد 
سهم بیماران از محل منابع تعیین شده در قانون بودجه سالیانه 

پرداخت می شود.
کاملی گفت: فرانشیز دریافتی هرگونه خدمات تشخیصی درمانی 
مورد تعهد سرپایی بیمه شدگان ۳ دهک اول درآمدی در مراجعه 
به مراکز دولتی دانشگاهی به استثنای نسخ دارویی رایگان است و 
۱۰۰ درصد تعرفه مربوطه به طور کامل توسط سازمان بیمه سلامت 

پرداخت می شود.

مطالبات حوزه اجتماعی از رئیس جمهور آینده چیست؟

ح های ضربتی نتیجه منفی طر
گروه جامعه - اینکه نامزدهای انتخاباتی چه برنامه هایی برای دوره چهارساله ریاست خود بر دولت دارند یک طرف ماجراست و اینکه تا چه میزان می توانند 

به این برنامه ها و وعده ها عمل کنند مساله ای است که تا وارد گود نشوند نمی توان به آن پاسخ دقیقی داد.

پایی تا بستریمحاسبه هزینه های درمان با بیمه سلامت از بیماران سر

اینکه نامزدهای 
انتخاباتی چه 

برنامه هایی برای 
دوره چهارساله 
ریاست خود بر 

دولت دارند یک 
طرف ماجراست 

و اینکه تا چه 
میزان می توانند 
به این برنامه ها 
و وعده ها عمل 
کنند مساله ای 

است که تا وارد 
گود نشوند 

نمی توان به آن 
پاسخ دقیقی داد

رییس سازمان حفاظت محیط زیست با تاکید بر اهمیت موضوع 
آموزش و مشارکت جوامع محلی در حفظ محیط زیست و گونه های 
جانوری تصریح کرد: آموزش، پایه و اساس حفاظت از محیط زیست 

است و باید مبتنی بر پژوهش های میدانی باشد.
امضای  مراسم  در  امروز  صبح  سلاجقه  علی  ایلنا،  گزارش  به 
فدراسیون  و  زیست  محیط   حفاظت  سازمان  میان  تفاهم نامه 
تیراندازی کشور به منظور کمک به احیای گونه های در خطر انقراض 
این  اهداف  از  یکی  اظهارکرد:  طبیعی  زیستگاه های  از  حفاظت  و 
تفاهمنامه در خصوص ساماندهی شکارچیان است که با مکان یابی 
۱۰۰ نقطه درکشور، شکارچیان به شکار، آموزش و تخلیه انرژی و 
هیجان می پردازند که طرح مطلوبی به شمار می رود و امید است به 

مرحله عملیاتی برسد.
وی اضافه کرد: در راستای این تفاهمنامه می توان شکارچیان را از 
کمینگاه های خود در طبیعت بیرون کشید تا بتوانند هیجان خود را 

در مکان هایی که برای این منظور در نظر گرفته شده تخلیه کنند.
سلاجقه به پروژه حفاظت از یوزپلنگ آسیایی اشاره کرد و گفت: 
هم ما و هم دنیا در زمینه تولد یوز در اسارت تجربه چندانی نداشتیم 
اما با تمام اینها سه توله یوز به دنیا آمد و متاسفانه تلف شدند ولی 
با پژوهش های علمی صورت گرفته دستاوردهای ارزنده ای ارائه شد.

مسایل  و  مشکلات  حل  بر  تاکید  با  جمهوری  رییس  معاون 

محیط زیستی با کمک جوامع علمی کشور تصریح کرد: برای حل 
مشکلات محیط زیستی و حفاظت از حیات وحش، دانشگاهیان و 
پژوهشگران کنار سازمان محیط  زیست قرار بگیرند چون سازمان از 

آخرین یافته های علمی برای حفاظت استقبال می کند.
جمله  از  می برند  بهره  طبیعت  از  که  کسانی  تمام  افزود:  وی 
با  باید قانونمند شوند و سازمان هم در تلاش است  آفرودسواران 
کمک و بهره گیری از تمامی پتانسیل های موجود در کشور برای 

حفاظت استفاده کند.
محیط  بر حفظ  تاکید  با  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رییس 
از  مشارکتی  حفاظت  کرد:  تصریح  محلی  جوامع  کمک  با  زیست 
برنامه های اصلی سازمان محیط زیست است و در این راستا اقدامات 

ارزنده ای انجام شده است.
کاهش فشار برداشت از جانوران وحشی با هدایت دارندگان سلاح 
به باشگاه های تیراندازی، ساماندهی شکارچیان فرهنگ و آموزش 
آن ها، قانونمند سازی و ساماندهی استفاده از سلاح مجاز در کشور 
به  خدمات رسانی  به  علاقمند  مردمی  ظرفیت های  از  بهره گیری  و 

شکارچیان و دارندگان سلاح برخی از اهداف این تفاهم نامه است.
حسن اکبری - معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان 
حفاظت محیط  زیست - نیز درباره این تفاهمنامه گفت: بر اساس 
تفاهمنامه با فدراسیون تیراندازی قرار است ١٠٠ باشگاه تیراندازی در 

کشور احداث شود تا شکارچیان بتوانند هیجان شکار خود را در آن 
مکان ها تخلیه کنند.

فدراسیون  و  محیط زیست  حفاظت  سازمان  میان  همکاری  وی 
خطر  در  های  گونه  احیای  به  کمک  منظور  به  کشور  تیراندازی 
زیستگاه های طبیعی گفت: تلاش می شود  از  و حفاظت  انقراض 
فضای این باشگاه ها به گونه ای باشد که نظر شکارچیان را جلب کند 
تا فشنگ های خود در این باشگاه ها مصرف کنند و حیات وحش 

مصون بماند.
حفاظت  سازمان  زیستی  تنوع  و  طبیعی  زیست  محیط  معاون 
محیط  زیست اضافه کزد: از طرف دیگر دست اندازی به طبیعت کم 
می شود چون شکارچیانی که تمایل به تیراندازی و امتحان قدرت 
نشانه گیری خود دارند می توانند از ظرفیت این باشگاه ها استفاده 
توانستند  آن ها  و  افتاده  دنیا  تمام  در  که  است  اتفاقی  این  کنند. 

بخشی از حس تیراندازی را در شکارچیان کنترل کنند.
به گزارش روابط عمومی سازمان حفاظت محیط زیست در این 
پراکنش گونه های شاخص حیات وحش،  مراسم همچنین نقشه 
و  تایپ  نمونه های  اهدا  مناطق،  پایش  سازی  هوشمند  سیستم 
پاراتایپ ) اولین نمونه ها که در ثبت و معرفی گونه های جدید به 
دانش زیست شناسی استفاده می شود( و کتاب ارزیابی ریسک و 

مدیریت ثبت گونه های غیر بومی مهاجم رونمایی شد.

 رییس سازمان حفاظت محیط  زیست خبر داد
همکاری فدراسیون تیراندازی با سازمان محیط زیست برای حفاظت از حیات وحش

شاهمرادی تاکید کرد
اولتیماتوم به شرکت های تجهیزات پزشکی که ارز ترجیحی گرفته اند

مدیرکل تجهیزات و ملزومات پزشکی سازمان غذا و دارو گفت: در صورتی که شرکت های تجهیزات پزشکی 
اسناد فروش را در سامانه انبار مجازی بارگذاری نکنند، نامه های رفع تعهد بانکی بررسی و صادر نخواهد شد.
به گزارش خبرگزاری مهر، سعیدرضا شاهمرادی اظهار کرد: با توجه به اهمیت نظارت بر توزیع کالاهای 
مشمول ارز ترجیحی )معادل ۴۲,۰۰۰ ریال و ۲۸۵۰۰۰ ریال( و الزام شرکت ها به بارگذاری اسناد فروش در 
سامانه انبار مجازی، آن دسته از شرکت هایی که در سال ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ کالای خود را با ارز ترجیحی نوع یک 
ترخیص و همچنین شرکت هایی که در سال ۱۴۰۲ کالای خود را با ارز ترجیحی نوع دو )۲۱( ترخیص و به 

فروش رسانیده اند، باید تمامی اسناد فروش خود را در سامانه انبار مجازی بارگذاری کنند.
وی افزود: در صورتی که شرکتی در زمان مقرر نسبت به بارگذاری تمامی اسناد فروش خود اقدام نکند، 
مشمول پرداخت مابه التفاوت ارزی خواهند شد و به دلیل عدم احراز فروش کالا در شبکه قانونی قابل پیگرد 

قضائی نیز خواهد بود.
بنابر اعلام پایگاه خبری سازمان غذا و دارو، در صورتی که کالا در انبار واقعی شرکت موجود است باید در 

سامانه فورکست اظهار شود.


